
Zapytanie Radnego

z dnia: 14.11.2023

zgłasza Radny Rady Miasta Piotrkowa Trybunalskiego:

Dariusz Cecotka
Na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym
składam zapytanie w sprawie:

Treść zapytania: Bramownica na ulicy Moryca.

1.Opis stanu faktycznego:

Jeden z mieszkańców przysłał mi filmik, który przedstawia jak nazwijmy to
ograniczniki kołyszą się na wietrze we wszystkie strony. N ainnym filmiku który już
krąży po Facebook’u widać jak duza koparka pomimo tych zabezpieczeń, pokonuje
bez przeszkód tę zaporę. Ale wróćmy do tego co ja dostałem. Poniżej link do strony,
mojego fanpage, gdzie jest pokazany ten film. Wysłałem ten film również do
dyrektora ZDiUM Karola Szokalskiego ale od jakiegoś już czasu, dyrektor nie odbiera
i nie oddzwania ode mnie telefonów a kiedyś zapewniał, że mogę zawsze zadzwonić
bo tak będzie szybciej.

Link:
https://m.facebook.com/story.php?story_fbid=pfbid024Hc8mZJ5q6ZSvrzHfXW3yenBbRHqC9
khFZTQWAzwDiK7DsM2KwC2bk51aA9B32Sel&id=100000839524898

2.Treść zapytania:

1. Jaki był całkowity koszt tej bramownicy?
2. Czy inwestor miał w ofercie inne rozwiązania?
3. Czy bierzemy pod uwagę zmianę konstrukcji na wzór tego jak zrobiona

jest na wjeździe na górny parking Kaufland? Tam jest gruba ryra która
juz swoja wagą zrobi szkodę chcac wiejechac a tutaj na ul. Moryca,
mamy zbyt lekką konstrukcję którą pokona każde auto ciężarowe z
plandeką czy twardą naczepą.

4. Czy ta konstrukcja podlega ubezpieczeniu?
5. Czy powinna taka konstrukcja mieć certyfikaty, jeśli tak to czego

dotyczą?

Podpis Radnego
……………………….
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